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Zápis ze  zasedání  Rady městyse , které se konalo dne 28.2.2011 na 

faře ve Štěchovicích  
 

 

Přítomni:p.Čapek, p.Zeman, p.Malý, p.Ing.Šedivý a p.Marková 

 

Hosté:p.Ţemlička, p.Andrle, p.Sládeček, p.Bechyně, p.Mach 

 

Pan farář uvítal všechny přítomné a navázal diskuzí – pohřbívání, turistická cesta, předal plán 

akcí farnosti. 

 

Pan Čapek zahájil zasedání rady 

1, schválení zapisovatele – návrh p.Roţníčková 

    Hlasování    PRO: 5  PROTI:0  ZDRŢEL SE:0 

 

2, navrhovatelé – p.Čapek, p.Ing. Šedivý, p.Marková 

     Hlasování    PRO: 5    PROTI:0  ZDRŢEL SE:0 

 

3, kontrola zápisu – p.Malý, p.Zeman 

     Hlasování    PRO: 5   PROTI:0  ZDRŢEL SE:0 

  

4, schválení programu  

     Hlasování    PRO: 5  PROTI:0  ZDRŢEL SE:0 

Usnesení:rada městyse Štěchovice schvaluje navrţený program jednání 

 

5,Závěrečný účet Městyse Štěchovice 2010 

- podle vypracované zprávy jsou příjmy:30.769.080.-Kč a výdaje:30.551.724,-Kč 

-bilance v roce 2010 byla vyrovnaná 

-seznámení s dlouhodobým financováním  

-komentář k závěrečnému účtu:největší odchylka(Kč 460tis.hřiště  Masečín na příjmové 

straně a odstupné pro p.Vlkovou, Kč 252tis. které je zákonem dané a Kč 325tis hřiště Masečín 

na straně výdajové.) 

Návrh hlasování:Schválení účetní uzávěrky  

   Hlasování   PRO: 5 PROTI:0  ZDRŢEL SE:0 

Usnesení:rada městyse Štěchovice  doporučuje zastupitelstvu schválení účetní uzávěrky za rok 

2010 

 

6,Inventarizace 
pozn. p.Šedivého: je potřeba vydat směrnice k inventarizaci a zpracovat mimořádnou 

inventarizaci 

p.Bechyně: nutná podrobná fyzická inventarizace 

Návrh hlasování:schválení předloţené inventarizace 

     Hlasování    PRO: 0 PROTI:5   ZDRŢEL SE:0 

Usnesení:Inventarizační protokol byl odmítnut , p.Ing.Šedivý byl pověřen k sestavení 

inventarizační směrnice do 31.3.2011 

 

7,Vyúčtování elektřiny za rok 2010 

-rada byla seznámena s jednotlivými odběrateli   
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p.Zeman upozorňuje na vysoký odběr elektřiny v prostorách budovy knihovny v Masečíně 

 

nutná kontrola,p. Sládeček byl pověřen ke kontrole elektroměru 

 

 

Klíče od knihovny zajistí p.Marková 

p.Čapek prověří smlouvu s dodavatelem elektřiny 

 

8,Budovy ve Štěchovicích, Masečíně a Třebenicích 

-jmenný seznam jednotlivých budov a pozemků na kterých budovy stojí 

Rada se jednohlasně usnesla, ţe v kalendářním roce 2011 započne jednání o narovnání 

vlastnických vztahů k pozemkům. 

 

9,Zápis z urbanizační komise 

p.Mach: první schůzka se zaměřila na vytyčení cílů a rozvoje ve Štěchovicích a v Masečíně, 

další schůzka proběhne v Třebenicích, poté bude zápis upřesněn a dokončen. 

Pozn. p.Ing.Šedivého: předsedové všech komisí musí zasílat zápisy do podatelny, 

p.Richterová je rozešle všem zastupitelům 

Rada bere na vědomí 

 

10,Momentální stav hřbitova ve Štěchovicích 

-podle zákona lze neobhospodařené hroby odejmout po 2letech od výzvy 

-do dnešního dne je to 59 hrobů, majitelé byli vyzváni 

p.Marková se vyjadřuje k pohřbívání občanů z okolních obcí:spadají pod štěch.farnost, ale 

nemohou tu být pohřbíváni 

p.Čapek pověřil p.Malého k sestavení nové vyhlášky o pohřbívání zohledňující reálnou 

skutečnost viz výše. 

Rada bere na vědomí 

 

11,Smlouva o instalaci a provozu bankomatu s Českou spořitelnou 

viz.příloha 

    Hlasování   PRO:5  PROTI:0  ZDRŢEL SE:0  

Usnesení:Rada městyse Štěchovice schválila smlouvu o instalaci bankomatu ČS  na 

autobusovém nádraţí v prostorách kiosku. 

 

12,Smlouva o dílo na projektovou dokumentaci na přístavbu MŠ 

Městys Štěchovice potřebuje urychleně projekt na přístavbu MŠ 

Byli dodány 2 nabídky  

1,cena Kč64000 bez DPH a Kč88000 bez DPH 

Hlasování pro levnější variantu 

    Hlasování   PRO:5  PROTI:0  ZDRŢEL SE:0  

Usnesení:rada schvaluje návrh firmy REKO-AM,s.r.o. Na projektovou dokumentaci dohlédne 

p.Mach 

 

13,informace od  p.Markové 

13A, kritéria přijímání dětí do MŠ ve školním roce 2011/2012 
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do MŠ budou přijati děti přednostně v posl.roce šk.docházky s trvalým bydlištěm v obci 

vč.zákonných zástupců .Následně děti sestupně podle věku,s trvalým bydlištěm v obci 

vč.zákonných zástupců 

Rada bere na vědomí 

 

13B,seznámení jednotlivých bodů s občany 
-fakta o zjištěných skutečnostech při převzetí úřadu 

-fakta o dotaci na vodovod 

-fakta o přístavbě MŠ 

 

 dále  

-zveřejnění pověření p.Ing.Šedivého s vedením MFC 

-zveřejnění pověření p.Zemana s koordinací pracovní čety 

-zveřejnění pověření p.Andrleho k prověření pojistných smluv 

-zveřejnit instalaci bankomatu 

-seznámit občany s dosavadní činností komisí a výborů 

Rada bere na vědomí 

 

13C,Provozní řád parkoviště 

Návrh p.Zemana: 10Kč na 12hod. 

Hlasování   PRO:5  PROTI:0  ZDRŢEL SE:0  

Usnesení:rada schválila parkovné ve výši 10Kč na 12hodin, p.Bechyně zařídí pořízení INFO 

TABULE s ceníkem, včetně dodatku – 1/2hodin parkovné zdarma na výběr z bankomatu 

důvodem je sníţení zatíţení Hlavní ul. a okolí. 

 

 

13D, ţádosti a stíţnosti od občanů 

diskuze o postupu vyřízení všech přijatých ţádostí 

závěr:veškeré dotazy musí začínat písemně v podatelně – nová struktura třídění 

 

14,zpráva o aktuálním stavu provozování v MFC 

zprávu předkládá p.Ing.Šedivý 

důleţité body: 

-při určitém korigování prac.sil a prac.úvazků dojde ke sníţení nákladů na jeden rok 

 cca o 150tis.Kč 

-upozornění na špatný software pokladny 

-prác. náplň vedoucího pracovníka 

-projednání ceny nájmu prostorů v MFC /dlouhodobě nezměněno/ 

Návrh hlasování:vedoucí pracovník bude pracovat na ½ úvazku – návrh p.Ing.Šedivý 

Hlasování:  PRO:4  PROTI:0  ZDRŢEL SE:1 

Usnesení: pověřením na pozici vedoucího pracovníka byl zvolen p.Ing.Šedivý, tato práce je na 

půl úvazku, po dobu měsíce března bude p.Ing.Šedivý pracovat na dohodu, od dubna na 

zaměstnanecký poměr 

 

 

15,Rozdělení finančních prostředků z odřeknutých odměn radních a zastupitelů  

tj.Kč 60tis. 

Zastupitelé si připraví návrhy na příští zastupitelstvo,po uzavření 1.čtvrtletí. Příspěvek 50 tis  

Kč z rozpočtu na oddíl kopané odsouhlasen.  
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Hlasování:                PRO: 5           PROTI: 0                 ZDRŢEL SE: 0 

             

16,Výběrové řízení na servis HW - SW2 sítě městyse Štěchovice 

doručeno bylo 7 nabídek, rada se rozhodovala podle zadaných kritérií  

Návrh: Fa Richard Ţáček /nejniţší cena 

Hlasování:  PRO:5  PROTI:0  ZDRŢEL SE:0  

Usnesení:servisem HW - SW2 sítě pro městys Štěchovice byla pověřena firma:Richard Ţáček 

 

17,Sekání travního porostu okolo fary a kostela 

návrh:zaměstnanci obce po dohodě s p.Zemanem budou udrţovat travní porost 

Hlasování:  PRO:5  PROTI:0  ZDRŢEL SE:0  

Usnesení:rada souhlasí s návrhem úpravy travního porostu okolo fary a kostela 

 

 

 

 

18,Diskuze 

-vyhledání kroniky/ segment nalezen,schází podstatná část 

-zapůjčení a nahlíţení do dokumentů z obce se musí zaznamenávat  

-p.starosta upozorňuje na významná výročí během tohoto vol.období např. výročí 

štěch.školy,mostu,jedn.spolků… 

-p.Ţemlička upozorňuje na brigádu 30.4.2011 v Třebenicích a na pochod Štěchovice –

Třebenice 

-p.Zeman ţádá o jednání s povodím o pročištění zastávky parníku a okolí 

-p.Malý informuje o schůzce z ekologické komise, záznam doplní. Změny v jízdním řádu a 

potřebné jednání s p.Budskou 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal 28.2.02011 

 

 

Čapek Miloš                                                                   Zeman Pavel 

  starosta                                                                          místostarosta 

 
 

 


